

Working Together to Pave for the Future 連繫社會 開拓未來



安達臣瀝青於 1977 年成立，是香港具規模的瀝青供應商和工程承建商，為各種基建項目提供優質可靠的服務。服務範圍包括：瀝青混凝土生產、路面鋪裝、路面維修。
Established in 1977, Anderson Asphalt Limited is one of the market leaders in the supplying and laying of bituminous products for good quality as well as reliable service.

維修技工 / 維修助理 Mechanic / Assistant Mechanic

1. 負責處理部門文書工作及文件存檔，跟進維修工作進度	1. Responsible for managing departmental document and filing, and tracking the progress of repair tasks.
2. 負責工場整理，具有叉式起重車操作資歷者為優	2. Responsible for housekeeping at the work site; holder of forklift truck operation certificate is preferred.
3. 負責維修及保養瀝青生產機械	3. Ensure all asphalt production equipment is running properly.
4. 協助機械、工程車輛及車輛保養維修	4. Assist in the maintenance and repair of machinery, equipment trucks and vehicles.

有意者請聯絡我們 Interested parties please contact us by



micheln@gich.com.hk



97461545

